

List of COVID-19 Vaccines Recognised for Specified Purposes

就指明用途認可 2019 冠狀病毒病疫苗列表

The following list of Coronavirus Disease 2019 vaccines are recognised for relevant purposes as specified by the respective specification or direction.

以下表列 2019 冠狀病毒病疫苗獲認可作相關指明或指示下的相關指明用途。

Manufacturer 生產商	Common name(s) of the vaccine 常用疫苗名稱	Dose(s) required 所需針數
AstraZeneca / SK Bioscience 阿斯利康 / SK 生物科學	AstraZeneca COVID-19 Vaccine Vaxzevria COVID-19 Vaccine (ChAdOx1-S [recombinant]) AZD1222 Oxford/AstraZeneca	2
Anhui Zhifei Longcom Biopharmaceutical 安徽智飛龍科馬生物製藥	重組新型冠狀病毒疫苗(CHO 細胞) 智克威得 ZF2001	3
Bharat Biotech 巴拉特生物技術公司	Covaxin BBV152	2
BioNTech	Comirnaty 復必泰 Tozinameran – COVID-19 mRNA vaccine (nucleoside modified) Pfizer-BioNTech COVID-19 Vaccine BNT162b2	2
	Comirnaty [Bivalent] [二價]復必泰 Tozinameran / Famtozinameran Original/Omicron BA.4-5 Bivalent Tozinameran / Riltozinameran Original/Omicron BA.1 Bivalent Pfizer-BioNTech COVID-19 Vaccine Bivalent	

CanSinoBIO 康希諾生物	Recombinant COVID-19 Vaccine (Adenovirus Type-5-Vectored Vaccine) 重組新型冠狀病毒疫苗(5 型腺病毒載體) Convidecia 克威莎	1
The Gamaleya National Center of Epidemiology and Microbiology 伽馬勒國家流行病學和微生物學研究中心	Sputnik V	2
Institute of Medical Biology Chinese Academy of Medical Sciences 中國醫學科學院醫學生物學研究所	SARS-COV-2 Vaccine (Vero Cell), Inactivated 新型冠狀病毒滅活疫苗 (Vero 細胞) 科維福	2
Janssen 楊森公司	Janssen COVID-19 Vaccine 強生新冠疫苗 Janssen Ad26.COVS.2.S (COVID-19) vaccine 楊森 Ad26.COVS.2.S (COVID-19)疫苗	1
Moderna 莫德納	SPIKEVAX Moderna COVID-19 Vaccine 莫德納 COVID-19 疫苗 mRNA-1273 vaccine	2
	SPIKEVAX Moderna [Bivalent] [二價]莫德納 (Elasomeran / Davesomeran) Original/Omicron BA.4-5 Bivalent (Elasomeran / Imelasomeran) Original/Omicron BA.1 Bivalent	
Novavax 諾瓦瓦克斯	Nuvaxovid NVX-CoV2373	2
Serum Institute of India 印度血清研究所	Covishield ChAdOx1 nCoV-19 Corona Virus Vaccine (Recombinant) AZD1222	2
Serum Institute of India 印度血清研究所	Covovax NVX-CoV2373	2

Shenzhen Kangtai Biological Products 深圳康泰生物制品	SARS-COV-2 Vaccine (Vero Cell), Inactivated 新型冠狀病毒滅活疫苗 (Vero 細胞) 可維克	2
Sinopharm / Beijing Institute of Biological Products 國藥集團中國生物北京生物製品研究所 ¹	COVID-19 Vaccine (Vero Cell), Inactivated 新型冠狀病毒滅活疫苗(Vero 細胞) BBIBP-CorV 眾愛可維 COVID-19-i 新冠疫苗(Vero 細胞) SARS-COV-2 Vaccine (Vero Cell), Inactivated 新型冠狀病毒滅活疫苗(Vero 細胞) COVID-19 Vaccine 新型冠狀病毒疫苗	2
Sinopharm / Wuhan Institute of Biological Products 國藥集團中國生物武漢生物製品研究所	COVID-19 Vaccine (Vero Cell), Inactivated 新型冠狀病毒滅活疫苗(Vero 細胞) WIBP-CorV 眾康可維	2
Sinovac 北京科興中維 (科興) ²	CoronaVac 克爾來福 COVID-19 Vaccine (Vero Cell), Inactivated 新型冠狀病毒滅活疫苗 (Vero 細胞)	2

Last updated on 4 Nov 2022 最後更新於 2022 年 11 月 4 日

¹Sinopharm / Chengdu Institute of Biological Products (CDIBP), Sinopharm / Lanzhou Institute of Biological Products (LIBP), Sinopharm / Changchun Institute of Biological Products (CCIBP), Sinopharm / Shanghai Institute of Biological Products (SIBP) and Sinopharm / Changchun Keygen Biological Products Co., Ltd (CKBP) are responsible for a portion of vial filling and packing works of COVID-19 vaccine by Sinopharm / Beijing Institute of Biological Products (BIBP). The COVID-19 vaccines distributed and packaged by CDIBP, LIBP, CCIBP, SIBP and CKBP all are COVID-19 vaccines from BIBP.

¹國藥集團中國生物成都生物製品研究所 (成都生物)、國藥集團中國生物蘭州生物製品研究所 (蘭州生物)、國藥集團中國生物長春生物製品研究所 (長春生物)、國藥集團中國生物上海生物製品研究所 (上海生物) 和國藥集團中國生物長春祈健生物製品有限公司 (長春祈健) 負責了部分國藥集團中國生物北京生物製品研究所 (北京生物) 2019冠狀病毒病疫苗的瓶裝和外包裝。“成都生物”、“蘭州生物”、“長春生物”、“上海生物”和“長春祈健”分裝的2019冠狀病毒病疫苗均為“北京生物”的2019冠狀病毒病疫苗。

²Sinovac Biotech Co., Ltd and Sinovac (Dalian) Vaccine Technology Co., Ltd are responsible for a portion of vial filling and packing works of COVID-19 vaccines by Sinovac. The COVID-19 vaccines distributed and packaged by Sinovac Biotech Co., Ltd and Sinovac (Dalian) Vaccine Technology Co., Ltd are COVID-19 vaccines from Sinovac.

²北京科興生物製品有限公司和科興 (大連) 疫苗技術有限公司負責部分北京科興中維 (科興) 2019 冠狀病毒病疫苗的瓶裝和外包裝。北京科興生物製品有限公司和科興 (大連) 疫苗技術有限公司分裝的 2019 冠狀病毒病疫苗均為科興的 2019 冠狀病毒病疫苗。